

From the Peel Regional Police:

Deputy Chief Robert Collins.

From the Metro Toronto Police:

Superintendent Grant Waddell.

From the OPP:

Chief Superintendent Joe Crozier.

From the RCMP:

Commissioner N. D. Inkster;

Mr. J. L. G. Favreau, Deputy Commissioner, Law Enforcement and Protective Services;

Mr. Henry Jensen, Deputy Commissioner, Operations.

From the Ottawa Police:

Superintendent John A. McCombie.

From the Office of the Solicitor General:

Mr. Ian Glen, Assistant Deputy Solicitor General, Police and Security Branch.

Pursuant to its order of reference dated May 9, 1989, the Committee resumed its consideration of the recommendations contained in the Report of the Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety entitled "Terrorism" tabled in the Senate on August 10, 1987.

At 1 p.m., Mr. Rodocanachi made a statement and answered questions.

At 1:45 p.m., Mr. Collacott made a statement and answered questions.

At 2:30 p.m., Messrs. Collins, Waddell and Crozier made statements and answered questions.

At 4 p.m., Commissioner Inkster made a statement and, along with the other witnesses, answered questions.

At 5 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JUNE 15, 1989

(6)

The Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety met this day *in camera* at 6 p.m. in Room 256-S, the Chairman, the Honourable Senator Kelly, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Corbin, Gigantès, Hays, Kelly, Kenny and MacDonald (Halifax). (6)

Also present: From C.G. Management & Communications Inc.: Don Gracey. From the Library of Parliament: Pierre Dulude, Political and Social Affairs Division. From Wordz: Wendy N. Zatylny.

In attendance: Official Senate reporters.

*Witnesses:**From the Office of the Solicitor General:*

Mr. Anthony Kellett, Chief of Research, National Security Coordination Centre, Police and Security Branch;

De la Police régionale de Peel:

M. Robert Collins, sous-chef.

De la Police métropolitaine de Toronto:

M. Grant Waddell, surintendant.

De l'OPP:

M. Joe Crozier, surintendant en chef.

De la GRC:

M. N. D. Inkster, commissaire;

M. J. L. G. Favreau, sous-commissaire aux Services judiciaires et de protection;

M. Henry Jensen, sous-commissaire aux opérations.

De la Police d'Ottawa:

M. John A. McCombie, surintendant.

Du Bureau du Solliciteur général:

M. Ian Glen, sous-Solliciteur général adj., Direction de la police et de la sécurité.

Conformément à son ordre de renvoi du 9 mai 1989 le Comité reprend son étude des recommandations formulées dans le rapport du Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique, intitulé: «Terrorisme», déposé au Sénat le 10 août 1987.

À 13 heures, M. Rodocanachi fait une déclaration et répond aux questions.

À 13 h 45, M. Collacott fait une déclaration et répond aux questions.

À 14 h 30, messieurs Collins, Waddell et Crozier font des déclarations et répondent aux questions.

À 16 heures, le commissaire Inkster fait une déclaration et avec les autres témoins, répond aux questions.

À 17 heures, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

LE JEUDI 15 JUIN 1989

(6)

Le Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique se réunit à huis clos aujourd'hui à 18 heures en la salle 256-S, sous la présidence du sénateur Kelly.

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Corbin, Gigantès, Hays, Kelly, Kenny et MacDonald (Halifax). (6)

Également présents: de C.G. Management & Communications Inc.: Don Gracey; de la Bibliothèque du Parlement: M. Pierre Dulude, Division des affaires politiques et sociales; de la compagnie Wordz: Wendy N. Zatylny.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:**Du Bureau du Solliciteur général:*

M. Anthony Kellett, chef de la recherche, Centre national de coordination de la sécurité, Direction de la police et de la sécurité;